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írásbeli Kérdés

dr. Kövér László ,
az Országgyízlcs Elnöke részére

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . § . alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdést kívánok feltenni Németh
Lászlóné Nemzeti Fejlesztési Miniszter Asszonyhoz.

Hogyan, mi alapján döntötték el, mire mennyi pénzt szánnak az oktatásban? "

címmel .

Tisztelt Miniszter Asszony !

A kővetkező kérdések fogahnazódnak meg a 2011 . december 23-án hatályba lépett
1453/2011 . kormányhatározat kapcsán a Társadalmi Megújulás Operatív Program
2011-2013 . évekre szóló akciótervének és a Társadalmi Infrastruktúra Operatí v
Program 2011-2013 . évekre szóló akciótervének módosításáról :

Gyakorlatilag teljes csöndben folyt le a programok akciótervének módosítása . Miért
volt szükség a megváltoztatásukra?

Lehet-e tudni arról valamit, hogy az elmúlt évben mennyi pénz maradt „benn”, é s
hogyan (kiknek) oszlott szét a pályázati pénz az oktatásban?

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2012, január 9 .
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